
 
9 DAYS 6 NIGHTS MELBOURNE / SYDNEY / GOLD COAST 

 
DAY01  KUALA LUMPUR  MELBOURNE                    (MOB) 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your pleasant flight to the garden city in Australia ~ Melbourne.  
 

DAY02 MELBOURNE / CITY TOUR / VICTORIA MARKET                                               (L/D) 
Upon arrival, commence on a Melbourne city tour including Captain Cook’s Cottage in Fitzroy Gardens, St.Patrick’s 
Cathedral, Shrine of Remembrance, Yarra River & Melbourne Chinatown. Next, proceed to Queen Victoria Market 
(open daily except Mon, Wed & Australia public holidays). The Queen Victoria market is more than just Melbourne’s 
shopping mecca, this 19th century market is also a historic landmark illustrating the variety of Melbourne culture through its 
Village produce. It is the largest market in Australia & Southern Hemisphere.   
 

DAY03  MELBOURNE                       (B/L/D) 
After breakfast, visit the beautiful Sherbrooke Forest- heart of the Dandenong Ranges, home to over 130 native bird 
species. You may have a chance to hand feed the colorful native bird in the forest. Embark on the Puffing Billy Steam 
Train ride, one of the finest preserved steam railway in the world. Thereafter, proceed to Domain Chandon, award 
winning wines Australia production house for wine-tasting and tour. Relax and enjoy the breathtaking scenery of this 
beautiful estate. Last stop at Philip Island with it’s unspoiled beaches, breathtaking coastline. End the day with the famous 
penguin parade on the beach as the fairy penguins return from feeding at the sea wobbling their way to their burrows. (it is 
advisable to bring along jacket due to the cold weather in Philip Island). 
 

DAY04  MELBOURNE  SYDNEY / CITY TOUR / HARBOUR CRUISE / STAR CITY CASINO  (B/L/D) 
After breakfast, you will be transfer to the Airport for your domestic flight to the largest and oldest city in Australia – 
Sydney. Sydney city tour highlighting famous surf beaches such as China Town, The Rocks area, Darling Harbour, 
Sydney Harbour Bridge and the famous Sydney OperaHouse. Take the Sydney Harbour Cruise for some spectacular 
sights of the Sydney Harbour. Tonight you can enjoy the buffet Dinner in the Star City Casino Hotel – the only 5 star 
Casino Hotel in Sydney, where you can try your luck. 
 

DAY05  SYDNEY / BLUE MOUNTAIN (WZ 3 RIDES)  BRISBANE / GOLD COAST              (B/L/D) 
Today, visit to Blue Mountain, so named as a result of the blue mist that rises from forests of eucalyptus trees, enveloping 
the surroundings in a hazy tinge. See the Three Sisters rock formation at Echo Point; at Scenic World, Experience the 
grandeur of the mountains on it’s 3 Scenic rides- Railway, Cableway and Skyway. In the late evening, you will be transfer 
to airport for your domestic flight to the Capital state of Queensland – Brisbane. Upon arrival, transfer to Gold Coast. 
 

DAY06  GOLD COAST / MOVIE WORLD                       (B/D) 
This morning, visit the Warner Brother Movie World. See some of the special effects and behind the scenes of movie 
making in a real movie studio. Warner Bros. Movie World is a whole world of entertainment. From heart thumping thrill 
rides Lethal Weapon to the colorful but gentle rides in Looney Tunes Village, meet your favor rite stars and experience the 
fun-filled and family adventure with all the glitz and glamour of Hollywood. Warner Bros. Movie World has something for 
everyone.  
 

DAY07  GOLD COAST / SEA WORLD / HARBOUR TOWN                    (B/D) 
After breakfast, proceed to Sea World. See spectacular shows by the dolphins and the sea lions. Watch the fantastic display 
by divers in the shark feeding sessions. Also enjoy the marvelous skills of the performers in the Ski Spectacular Show. For 
the more adventurous, there are various exciting rides for your entertainment. After that, proceed to the Harbour town, 
Australia’s first purpose-built brand direct/ factory outlet shopping center. 
 

DAY08  GOLD COAST / DREAM WORLD / BRISBANE CITY TOUR / KUALA LUMPUR                (B/D) 
Today, proceed to Dream World, Gold Coast’s fastest growing theme park. Try the fastest, tallest; most exciting thrill rides 
here like the Giant Drop, Cyclone, Wipeout, Tower of Terror and the latest inclusion The Claw. Check out the koalas, 
kangaroo, and wombat, see the Oakey Creek Farm show & Tiger Island watch Bengal tigers play with well-trained handlers. 
After the extreme rides, proceed for Brisbane City tour at Southbank Parklands, with its gardens, unique inner city beach 
and boardwalks. After dinner, you will be transfer to airport for a memorable flight home bringing with your beautiful 
souvenirs and sweet memories of your Australia Tour.  
 

DAY09  ARRIVE KUALA LUMPUR        (MOB) 

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 



 

9 天 6 晚 墨尔本 / 悉尼 / 黄金海岸之旅 
 

第一天 吉隆坡  墨尔本               (机上用餐) 

集合于吉隆坡国际机场,乘搭班机飞往澳洲维多利亚首府—墨尔本。 
 

第二天 墨尔本 / 市区观光 / 维多利亚女皇市场           (午/晚餐) 

抵达后，开始墨尔本市区观光，主要景点包括费兹莱花园的库克船长小屋，圣伯特大教堂，纪念圣殿，雅拉河畔，

墨尔本唐人街。前往维多利亚女皇市场（星期一，三及澳洲公共假期无开放）。 维多利亚女皇市场建于 19 世纪，

这里充分表现墨尔本多次多彩的文化，是墨尔本一个富有历史的坐标。 
 

第三天 墨尔本              (早/午/晚餐) 

早餐后，前往亚拉河谷，澳洲最著名的葡萄酒乡之一。途经位于丹顿农区的希尔布鲁克林区，您将有机会体验亲手

喂食野生彩虹鹦鹉。乘搭以有百多年历史的古董火车普分蒸汽火车，也是世界上保存最好的蒸汽火车之一。著名的

DOMAIN CHANDON 葡萄酒园品赏美酒，美丽的亚拉河谷景色尽收眼帘。傍晚时分到菲利岛，观赏黄昏时刻企鹅从海

洋列队登上沙滩返回沙丘洞穴的自然奇景。岛上的企鹅保护区是游客不可错过的景点。（菲立岛气温终年均低，游

人宜带寒衣）。 
 

第四天 墨尔本 悉尼 / 市区游 / 游船 / 星城赌场 / 悉尼       (早/午/晚餐) 

早餐后, 乘搭内陆班机飞往澳洲最大和历史最悠久的城市-悉尼。抵达后开始悉尼市区观光，主要景点包括澳洲发

源地-岩石区，唐人街，海港大桥和悉尼歌剧院。接着乘船畅游悉尼海港，欣赏港口周围迷人的风景。之后参观塔

荣加动物园。今晚你将会在悉尼唯一赌场酒店享用丰富的自主晚餐。 
 

第五天 悉尼 / 青蓝蓝山脉（含三项缆车） 布里斯本 / 黄金海岸                 (早/午/晚餐) 

今早，首先乘车游览青蓝山脉，欣赏景如画的杰美胜山谷和三姐妹峰，在此您还可乘坐全世界最斜的小火车直下山

谷，刺激无比，续乘坐空中缆车，居高欣赏蓝山风景。晚餐后，送往机场飞往昆士蓝省之-布里斯本。抵达后，送

往黄金海岸入住酒店。 
 

第六天 黄金海岸 / 电影世界            （早/晚餐） 

今早游览澳洲唯一以电影为主题的娱乐城-电影世界。亦展示整天的电影魔术。华纳兄弟公司特以电影为主题公园

提供多项多次多彩的娱乐表演节目，在这里可以观赏到特技表演，拍摄电影和许多电影布景的特殊效果。同时展示

各种稀奇古怪的卡通画人特格雷姆林。班尼兔，达菲鸭等。    
 

第七天 黄金海岸 / 海洋世界 / HARBOUR TOWN购物         （早/晚餐） 

早餐后，前往游览澳洲最大的海洋世界，海豚，海狮，海狗，鲸鱼和惊险的海底喂养鲨鱼和精彩有趣的花式冰表演

等。同时还可享用各项如惊险刺激的游乐项目，共您娱乐。之后，前往 Harbour Town 疯狂购物。 
 

第八天 黄金海岸 / 梦幻世界 / 布里斯本市区游 / 吉隆坡       （早/晚餐） 

早餐后，今天将前往梦幻世界，在此您可尽情享受各项有惊无险的娱乐设施，如惊险刺激的巨人掉落，气旋，反重

力赛车，恐怖塔和最新的包容爪等等。梦幻世界可令你梦想成真，给你一家大小魔幻，刺激，奇趣以及精彩的娱

乐，它更是旅游人士必到的乐园。这里，您可以亲亲树熊，与袋鼠们零距离接触，您也可以前往澳奇溪农场观赏剪

羊毛秀。千万不能错过老虎岛上的游览活动。续前往布里斯本市区游，包括南岸河滨公园。林荫草地，处处美景，

很多餐馆，咖啡馆依花傍水，风景这边独好，游人漫步於南岸公园内，会有一股浓浓的热带风情扑面而来。晚上送

往机场办理登记手续飞返回吉隆坡。让我们把这次难忘的旅游经历及美丽的纪念品，都带回去和家人与亲友共同分

享。旅途到此结束，祝您旅途愉快！ 
 

第九天 抵达吉隆坡            （机上用餐） 

 

 
备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 


